
Zápisnica zo VII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Podolínci, 

 konaného dňa 15. júna 2023 

o 16:00 hod. 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor otvoril zasadnutie MsZ a skonštatoval, že MsZ je uznášania schopné. 

Neprítomní poslanci: p. Zifcsaková, p. Ferencko 

 

 

K bodu č. 2 Schválenie programu zasadnutia MsZ 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu MsZ 
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Upozornenie prokurátora týkajúce sa prevodov majetku mesta  
5. Protest prokurátora proti uzneseniu MsZ č. 425/2022 
6. Protest prokurátora proti uzneseniu MsZ č. 68/2023  
7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v  
     Základnej škole s materskou školou Školská 2, Podolínec 
8. Správa z kontroly hlavného kontrolóra k mzdovej agende mesta Podolínec 
9. Modernizácia verejného osvetlenia v meste Podolínec 
10. Záverečný účet mesta Podolínec za rok 2022 
11. Informácia o zmene organizačnej štruktúry mestského úradu v Podolínci  
12. Diskusia  
13. Záver 
 
p. primátor navrhol doplniť ako bod č 12 - Návrh na prijatie úveru na dofinancovanie prístavby MŠ  
a spolufinancovanie vykurovania v ZŠ a ako bod č. 13 – Predaj časti pozemku - návrh na zmenu 
uznesenia. 
 
Hlasovanie za schválenie programu 

Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 3 Určenie overovateľov zápisnice 
 
Overovatelia zápisnice –  Martina Simoniková, Elena Hajdu 
 
 
K bodu č. 4 Upozornenie prokurátora týkajúce sa prevodov majetku mesta 
 
p. primátor predniesol upozornenie prokurátora podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 102/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 5 Protest prokurátora proti uzneseniu MsZ č. 425/2022 
 
p. primátor predniesol protest prokurátora podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 103/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 



Hlasovanie za uznesenie č. 104/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 6 Protest prokurátora proti uzneseniu MsZ č. 68/2023 
 
p. primátor predniesol protest prokurátora podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 105/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 106/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 7  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu  
                              nákladov v Základnej škole s materskou školou Školská 2, Podolínec 
 
p. primátor predniesol návrh VZN podľa priloženého materiálu. 

Hlasovanie za uznesenie č. 107/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 8 Správa z kontroly hlavného kontrolóra k mzdovej agende mesta Podolínec 
 
kontrolór MsÚ predniesol správu z kontroly podľa priloženého materiálu. 

kontrolór MsÚ – chcem upriamiť pozornosť na tabuľku štvrťročných odmien, pretože jeden zamestnanec 
bol výrazne uprednostňovaný a dostal odmenu vo výške 1 000,- Eur. Zdá sa mi neúmerné, že jeden 
zamestnanec dostane oproti iným zamestnancom vysokú odmenu. Z môjho pohľadu je to neseriózne voči 
ostatným.  
p. primátor – odmeňovanie je výlučne v kompetencii štatutára. Bolo to v súlade so zákonom a legislatívou. 
p. Compeľ – možno by bolo rozumnejšie tú vysokú odmenu rozdeliť medzi všetkých zamestnancov, určite 
by boli spokojnejší. 
p. Antoni – už 9 rokov som vedúcim zamestnancom a môžem povedať, že nie všetci si zaslúžia rovnako. My 
máme kompetenciu zrušiť položku odmeny a presunúť to na položku tarifné platy. 

Hlasovanie za uznesenie č. 108/2023 
Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
 

 
K bodu č. 9 Modernizácia verejného osvetlenia v meste Podolínec 
 
p. primátor predstavil podmienky prijatia úveru z environmentálneho fondu podľa priloženého materiálu. 
p. Borovský – budú sa meniť komplet všetky osvetlenia? 
p. primátor – áno. Idú sa meniť aj niektoré stĺpy, pretože sú v nevyhovujúcom stave. 
p. Smandra – dúfam, že environmentálny fond vyhovie žiadosti, pretože je to najlepšia forma ako získať 
nové ekologické osvetlenie. Úspora energie nenavýši náklady a budeme mať nové osvetlenie v meste. 
p. Antoni – čo sa týka ekológie a ekonomiky, nemáme sa o čom baviť. 
p. Piatniková – plánuje sa vymeniť aj osvetlenie na ul. Letnej? 
p. primátor – na tejto ulici je plánovaná výmena elektrického vedenia v roku 2025-2026. Na ul. Letnej a  
ul. Baštovej ide vedenie po nástrešníkoch a chcú ho presunúť do chodníka. Ak dôjde k realizácii zmeny 
vedenia do zeme, budeme musieť riešiť aj výmenu verejného osvetlenia.  

Hlasovanie za uznesenie č. 109/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 



Hlasovanie za uznesenie č. 110/2023 
Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Počas hlasovania neprítomný p. Antoni. 
 
 
K bodu č. 10 Záverečný účet mesta Podolínec za r. 2022 

 
p. primátor predniesol záverečný účet podľa priloženého materiálu. 

Hlasovanie za uznesenie č. 111/2023 
Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Počas hlasovania neprítomný p. Antoni. 
Hlasovanie za uznesenie č. 112/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 113/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 11 Informácia o zmene organizačnej štruktúry mestského úradu v Podolínci 
 
p. primátor predniesol informáciu o zmene organizačnej štruktúry podľa priloženého materiálu. 
Uviedol, že prednostkou MsÚ bude od 1.7.2023 Bc. Alena Závacká. 
Hlasovanie za uznesenie č. 114/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 12 Návrh na prijatie úveru na dofinancovanie prístavby MŠ a spolufinancovanie vykurovania  
                            ZŠ v Podolínci 
 
p. primátor predstavil ponuku úveru podľa priloženého materiálu. 
Najvýhodnejšia ponuka bola z VÚB banky s úrokovou sadzbou 3,54%. 
Hlasovanie za uznesenie č. 115/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 116/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 13 Predaj časti pozemku – návrh na zmenu uznesenia  
 
p. primátor informoval o potrebe doplnenia osobitného zreteľa do Uznesenia č. 65/2023. 
Hlasovanie za uznesenie č. 117/2023 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 14 Diskusia 
 
p. primátor informoval o projektoch: 
•Prístavba MŠ – robia sa elektroinštalácie a ostatné inžinierske siete. Predpoklad je, že v októbri bude 
škôlka dostavaná.  
•Vykurovanie v ZŠ - stavebné práce prebiehajú bez komplikácií, projektoví manažéri spracovávajú 
žiadosť o platbu. 
•Rekonštrukcia miestnych komunikácií – na ul. Kukučínovej je urobený chodník a je pripravené na 
asfaltovanie. Momentálne sa pracuje na ul. Moyzesovej. 



•NP Ľudia a Hrady – prijali sme 7 zamestnancov. Všetky náklady na mzdy a nejaký materiál sú 
refundované. Požiadali sme o dvojmesačnú platbu na mzdy vopred. Rozpočet mesta to nezaťažuje. 
Existuje projektová dokumentácia na zbúranie a na obnovu parku. Bude prebiehať archeologický 
a architektonicko-historický výskum. Je tam skôr problém s elektrikou. Musíme počkať, kým postavíme 
nový stĺp, aby sme mohli prehodiť elektriku z nástrešníka na stĺp. 
•Cyklotrasa – VO sa veľmi podrobne kontroluje. Nie je na zrušenie, ale sú tam formálne veci na 
doplnenie a vysvetlenie. Následne bude vystavená správa z kontroly. Kontaktoval som zhotoviteľa a 
stavebný dozor, aby sa začali pripravovať. 
•Krížava – dokumentácia je pripravená, v lete urobíme VO na zhotoviteľa . Naďalej prijímame žiadosti 
na odpredaj pozemkov. 
•Tribúna – chceme začať s búraním tribúny. Na hlavnom vstupe je osadená nová brána. Chcem vyhlásiť 
VO na zhotoviteľa tribúny. 
 
p. Antoni – prečo sa vybrali obrubníky na ul. Moyzesovej? Budú sa dávať nové a asfaltovať? 
p. Zima – trávnatý pás je určený pre pešiu komunikáciu, ale cesta bude ohraničená obrubníkmi. 
Zároveň vytvoríme oporný prah pre prípadný budúci chodník. 
 
p, Smandra – prijali sme nejaké žiadosti týkajúce sa voľby kontrolóra?  
p. primátor – zatiaľ máme jednu žiadosť. 
p. Smandra – obyvatelia bytoviek by potrebovali zintenzívniť vývoz separovaných zberov. 
p. primátor – vývozov nie je málo. K dispozícii máme aj zberný dvor. 
 
p. Borovský – na bytovke na ul. Sv. Anny je rýna v zlom stave. Ak je silný dážď, voda im tečie až po 
stene, treba to opraviť. Obyvatelia ul. Družstevnej sa pýtajú, či by nebolo možné vymeniť piesok na 
pieskovisku. 
p. primátor – pieskovisko je v zlom stave a bude to treba upraviť. 
 
p. Antoni – niečo nové ohľadom Kasární? 
p. primátor – na 20. júla 2023 je vytýčené súdne pojednávanie na Okresnom súde v Starej Ľubovni. 
p. Antoni – v rozpočte máme rovnaké finančné prostriedky ako v minulom roku na vydávanie novín. 
Pol rok je za nami a nemáme ešte ani jedno číslo. Plánujeme ich ďalej vydávať? 
p. primátor – plánujeme vydať rozšírené vianočné vydanie. 
p. Zima – rozhodnutie primátora plne podporujem, pretože to považujem za spravodaj, ktorý bude 
hodnotnejší informáciami pre obyvateľov. Myslím si, že niekedy spravodaj obsahoval údaje, ktoré tam 
boli len kvôli tomu, aby sme ho naplnili textom. 
p. Antoni – prijatie novonarodených detí a seniorov. Bola to taká tradícia dlhodobo a zachytil som, že 
sa to neorganizuje. 
p. primátor – čo sa týka prijatia seniorov, v tom sa bude pokračovať. Prijímanie novorodencov som sa 
rozhodol zrušiť z dôvodu nedostatočného záujmu.  
 
p. primátor uviedol, že ak zmeníme verejné osvetlenie, zrušíme mestský rozhlas. Pretože funguje po 
tom istom kábli a pri novom type svietenia to nebude možné. Osobne som za zmenu systému a to je 
SMS systém.  
Predávame stravné lístky dôchodcom. Je istá skupina, cca. 19 ľudí, ktorí majú nárok na úľavu. 
Každoročne je ich menej, pretože dôchodky stúpajú. Smerujem k zrušeniu VZN, k zrušeniu predávania 
stravných lístkov na MsÚ a donášky obedu pre dôchodcov. Túto službu si vedia zabezpečiť 
poskytovatelia stravovacích zariadení samostatne.  
p. Simoniková a p. Hajdu upozornili primátora mesta na to, že nie všetci starší občania si vedia prečítať sms 
správu. 
 
 



p. Compeľ – občania sa pýtajú, prečo už nie sú na MsÚ hodiny. 
p. primátor – aj KPÚ nás upozornil, že takéto hodiny nepatria na budovu MsÚ. Hodiny chceme dať na 
budovu Domu služieb.  
 
K bodu č. 15 Záver 
MsZ končí o 17:41 hod.  
                                                                                      __________________________                                       
                      primátor mesta    

          

Overovatelia zápisnice:                                       __________________________ 

 

 

                                                                                ___________________________ 

 

Zapisovateľ:      Lenka Compľová, 15.06.2023 


